

Two win over **RM20 million** in Sports Toto jackpots

► Lady Luck smiles on Kuala Lumpur accountant and Sarawak engineer in Power 6/55 and 4D games

■ BY **ANDREW SAGAYAM**
newsdesk@thesundaily.com

KUALA LUMPUR: Two people became instant millionaires last month when they walked away with over RM20 million in Sports Toto jackpots.

The first lucky winner, a 52-year-old accountant from Kuala Lumpur, won the RM12 million Power Toto 6/55 jackpot on Oct 28.

"I started to love lottery games because of my late father, who was a fan. We loved going to the outlet and placing our bets together.

"Whenever we visited the outlet, we really enjoyed reading the winning posters pasted all

around the place and got inspired. I always wondered if I could be one of the lucky winners one day and finally, my dream has come true," he told STM Lottery when he came to collect his winnings.

He bought RM50 worth of Lucky Pick tickets when he saw the Power Toto 6/55 jackpot had accumulated to more than RM10 million.

His chosen set of numbers 1, 5, 10, 17, 47 and 49 won him RM11,997,777.60.

"I only checked my tickets two days after the draw and my wife and I are super delighted to find out that we have hit the jackpot.

"I plan to use some of the winnings to buy

some properties for investment."

The second winner, a 58-year-old engineer from Sarawak, won the RM8.4 million Toto 4D Jackpot 1 on Oct 22.

He won with his pair of four digit numbers 1111 and 8609.

"One of my favourite numbers, 1111, is a popular number that is always sold out on the Toto 4D game, but it is available on the Toto 4D Jackpot game.

"I have been buying this pair of numbers in a System 3 ticket with another 4D number for many years."

He won RM8,418,060.60 and an additional RM336 as a system play bonus.

The winner said he would share the winnings with his wife and save some for his children's education and donate some to charitable organisations as he believes helping those in need would bring him good luck.



2 幸运儿中彩票 赢走2千万成富翁

(八打灵再也7日讯) 2位幸运儿在10月抱走总值逾2000万令吉的多多博彩积宝奖金，晋升为百万和千万富翁！

首位幸运大赢家是来自吉隆坡的52岁会计师，他是在10月28日赢走总值近1200万令吉的奖金。

他在得知至尊多多六合彩(6/55)积宝奖金已累计至逾1000万令吉后，随即花费50令吉购买多张“电脑幸运选字”彩票。

他凭其中奖号码组合1、5、10、17、47及49击中至尊多多六合彩(6/55)积宝奖项，开心抱走1199万7777令吉60仙。

他说：“我计划利

用部分奖金投资房地产。”

第二位大赢家是来自砂拉越州的工程师(58岁)，他在10月22日击中多多万字积宝首奖，开心抱走总值逾840万令吉的奖金。

这位砂州赢家凭其中奖万字号码组合“1111及8609”击中积宝首奖，赢得总值841万8060令吉60仙的奖金之外，更赢得额外奖项，即总值336令吉的奖金。

他说，会与妻子分享这笔奖金、拨出部分奖金作为孩子们的教育费用，以及捐出一部分奖金给慈善机构，因为他相信帮助有需要的人也会给自己带来好运。